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SĒDES PROTOKOLS  

Valmiera 
Klātienes un tiešsaistē 

Atklāta 
 
2023.gada 16.februāris Nr.1 
 
Sēde sasaukta plkst. 08:30 
Sēdi atklāj plkst. 08:31 
 
Sēdi vada – komitejas priekšsēdētājs Andris Klepers 
 
Protokolē – biroja vadītāja Zane Dreija  
 
Piedalās 7 komitejas locekļi: 
Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Marika Grūsle, Uldis 
Jansons 

 
Sēdē piedalās: 
Jānis Baiks – Domes priekšsēdētājs 
Iveta Pāže – Izglītības pārvaldes vadītāja 
Iveta Kļaviņa – Valmieras Gaujas krasta vidusskola - attīstības centra direktore 
Līga Dzene – Valmieras Sporta skolas direktore 
Sandra Purmale – Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece 
Samanta Seņina – Biedrības “Latvijas Jauniešu organizācija “Tellus”” pārstāve 
Inta Štefenberga – Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja 
Gints Konošonoks – Juridiskās nodaļas vadītājs 
Baiba Tūtina – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece 
Kristīne Melece – Zīmolvedības un sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja 
Evija Nagle – Izpilddirektora vietniece/ Attīstības pārvaldes vadītāja 
Daina Roze – Izglītības pārvaldes jaunatnes lietu speciāliste 
Rihards Zalte - Sporta pārvaldes vadītājs 
Sanita Bukova – Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas direktora pienākumu izpildītāja 
Didzis Čākurs – Naukšēnu apvienības pārvaldes īpašumu apsaimniekošanas speciālists 
Zanda Lapsa – Teritorijas un pilsētplānošanas nodaļas vadītāja, galvenā arhitekte 
Evija Voitkāne – Izpilddirektore / Pašvaldības Centrālās pārvaldes vadītāja 
Jānis Upenieks (no 16.jautājuma) – Valmieras novada pašvaldības domes deputāts 
Mareks Bērziņš (no 16.jautājums) – Valmieras novada pašvaldības domes deputāts 
Vugars Ecmanis (no 16.jautājums) – Valmieras novada pašvaldības domes deputāts 
Inguna Roga-Saulīte – "Terapeitiskās skolas izveide Naukšēnos" idejas iniciatoru pārstāve 
Nils Konstantinovs – "Terapeitiskās skolas izveide Naukšēnos" idejas iniciatoru pārstāve  
Aira Jēkabsone – "Terapeitiskās skolas izveide Naukšēnos" idejas iniciatoru pārstāve 

 
Sēdē piedalījušās citas personas: 
Kristīne Auziņa - Burtnieku apvienības pārvaldes vadītāja 
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Gints Bērtiņš - Vecākais īpašumu speciālists 
Līga Bieziņa - Attīstības nodaļas vadītājas vietniece, attīstības plānotāja 
Ilvija Brence - Datu aizsardzības speciāliste 
Zane Bulmeistare - Zīmolvedības un sabiedrisko attiecību nodaļas vadītāja vietniece 
Indra Čākure - Audita un kvalitātes vadības nodaļas vadītāja, iekšējā auditore 
Lāsma Daugiša - Nekustamo īpašumu speciāliste dzīvojamo telpu īres jautājumos 
Jānis Fūrmanis - Brenguļu, Kauguru un Trikātas apvienības pārvaldes vadītājs 
Anda Grīviņa - Vecākā nekustamo īpašumu speciāliste zemes nomas jautājumos 
Gunita Jansone - Finanšu un ekonomikas nodaļas vadītāja vietniece 
Maruta Java - Finanšu analītiķe 
Valdis Kampuss - Mazsalacas apvienības pārvaldes vadītājs 
Vita Kareļkova - Biroja vadītāja 
Sintija Karlivāne - Vecākā budžeta ekonomiste 
Inese Kokenberga - Ceļu būvinženiere Valmierā 
Laura Moča - Digitālās komunikācijas un mārketinga speciāliste 
Kaija Muceniece -  Sociālo lietu pārvaldes vadītāja 
Inita Niedzviedze - Vecākā uzņēmējdarbības atbalsta speciāliste 
Aija Ose - Pakalpojumu vadītāja 
Andris Pētermanis - Personāla nodaļas vadītājs 
Jānis Pētersons - Strenču apvienības pārvaldes vadītājs 
Juta Riekstiņa - Digitālās komunikācijas un mārketinga speciāliste 
Dainis Skutelis - Kocēnu apvienības pārvaldes vadītājs 
Līga Solovjova - Dokumentu pārvaldības un klientu apkalpošanas centra vadītāja 
Evija Stračinska - Vecākā nekustamo īpašumu speciāliste telpu nomas jautājumos 
Zane Stuķēna - Vecākā juriste 
Līga Šmukste - Vecākā budžeta ekonomiste 
Elīna Upīte - Komunikācijas un sabiedrisko attiecību speciāliste 
Linda Vikse - Juriskonsulte 
Vita Vīksna - Saimnieciskās nodaļas vadītāja 
Anita Vilne - Dokumentu pārvaldības un klientu apkalpošanas centra vadītāja vietniece 
Ivo Virsis - Izpilddirektora vietnieks teritoriālo apvienību jautājumos / Rūjienas apvienības 
pārvaldes vadītājs 
Rihards Zalte - Sporta pārvaldes vadītājs 
Jānis Zuments - Naukšēnu apvienības pārvaldes vadītājs 
Līga Zvirbule - Vides inženiere 
Jānis Zvirbulis - Ēku iekšējo komunikāciju inženieris 
Aleksejs Jukums - Informācijas tehnoloģiju centra vadītājs 
Ģirts Dreija - Datortīklu un datorsistēmu administrators 
Zane Dreija – Biroja vadītāja 
Linda Rumbeniece - Biroja administratore 
 
Darba kārtība: 

1. Par Ziemeļvidzemes pamatskolas pievienošanu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - 
attīstības centram 

2. Par atbalstu Valmieras Valsts ģimnāzijas dalībai projektā “Jaunu metožu un pieeju skolām 
koprade” 

3. Par Valmieras Sporta skolas Attīstības plāna 2023.-2026.gadam apstiprināšanu 

4. Par Brenguļu sākumskolas  pievienošanu Trikātas pamatskolai 

5. Par Matīšu pirmsskolas izglītības iestādes “Namiņš” pievienošanu Matīšu pamatskolai 

6. Par finansiālu atbalstu Eiropas Jauniešu Parlamenta Latvija 35.reģionālās sesijas  rīkošanai 

7. Par finansējuma piešķiršanu Erasmus+ programmas jauniešu apmaiņas mobilitātes 
īstenošanai 

8. Par Valmieras novada jauniešu projektu konkursa nolikuma un projektu konkursa 
vērtēšanas komisijas apstiprināšanu 
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9. Par apbalvojumiem sportā 

10. Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības iestādes “Valmieras novada Sporta 
pārvalde” nolikumā 

11. Par iestādes “Valmieras novada Sporta pārvalde” maksas pakalpojuma cenrāža 
apstiprināšanu 

12. Par finansiālu atbalstu dalībai Pasaules čempionātā 

13. 1.PAPILDU JAUTĀJUMS Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas pieaugušo 
neformālās izglītības kursu izmaksu apstiprināšanu 

14. INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Par Naukšēnu muižas nomu 

15. INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Memoriāls Valmierā 

16. INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Ielu nosaukumi 

17. INFORMATĪVS JAUTĀJUMS Terapeitiskās skolas izveide Naukšēnos 

 
 
Sēdes vadītājs Andris Klepers atklāj sēdi un iepazīstina ar sēdes darba kārtību.. 
 
Atklāti balsojot par divu papildu un četru informatīvo jautājumu iekļaušanu Izglītības, kultūras un 
sporta komitejas sēdes darba kārtībā: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna 
Ķibere, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, 
apstiprina divu papildu un četru informatīvo jautājumu iekļaušanu Izglītības, kultūras un sporta 
komitejas sēdes darba kārtībā. 
 
Atklāti balsojot par Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes darba kārtību kopumā: ar 7 balsīm 
“Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis Olmanis, Marika Grūsle, 
Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, apstiprina Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdes 
darba kārtību. 
 
 

1.§ 

Par Ziemeļvidzemes pamatskolas pievienošanu Valmieras Gaujas krasta vidusskolai - 
attīstības centram 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Jānis Olmanis, Andris Klepers, Iveta Kļaviņa 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

2.§ 

Par atbalstu Valmieras Valsts ģimnāzijas dalībai projektā “Jaunu metožu un pieeju skolām 
koprade” 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
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Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

3.§ 

Par Valmieras Sporta skolas Attīstības plāna 2023.-2026.gadam apstiprināšanu 

 
Ziņo: Iveta Pāže 
 
Izsakās: Andris Klepers, Līga Dzene, Jānis Baiks, Jānis Dainis, Marika Grūsle, Edvīns Straume, 
Kaspars Kļaviņš 
 
Andris Klepers aicina uz domes sēdi papildināt ar tabulu par audzēkņu skaitu, ko vajadzētu sasniegt 
līdz 2026.gadam, lai kvantitatīvie rādītāji no Edurio aptaujas būtu redzami arī deputātiem. 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar papildinājumu attīstības plānā par kvantitatīvajiem 

rādītājiem; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

4.§ 

Par Brenguļu sākumskolas pievienošanu Trikātas pamatskolai 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Andris Klepers, Jānis Dainis 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

5.§ 

Par Matīšu pirmsskolas izglītības iestādes “Namiņš” pievienošanu Matīšu pamatskolai 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume, Iveta Pāže 
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Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

6.§ 

Par finansiālu atbalstu Eiropas Jauniešu Parlamenta Latvija 35.reģionālās sesijas rīkošanai 

 
Ziņo: Sandra Purmale 
 
Izsakās: Samanta Seņina, Andris Klepers, Andrejs Gluhovs, Jānis Olmanis, Inta Štefenberga 
 
Sēdes vadītājs informē, ka iniciatīva ir atbalstāma, bet Finanšu komitejā lūdz precizēt, no kādas 
budžeta sadaļas būs iespējams lēmuma projektā minēto finansējumu iegūt. 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

7.§ 

Par finansējuma piešķiršanu Erasmus+ programmas jauniešu apmaiņas mobilitātes 
īstenošanai 

 
Ziņo: Daina Roze 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

8.§ 

Par Valmieras novada jauniešu projektu konkursa nolikuma un projektu konkursa 
vērtēšanas komisijas apstiprināšanu 

 
Ziņo: Daina Roze 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume 
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Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

9.§ 

Par apbalvojumiem sportā 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

10.§ 

Par grozījumiem Valmieras novada pašvaldības iestādes “Valmieras novada Sporta 
pārvalde” nolikumā 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

11.§ 

Par iestādes “Valmieras novada Sporta pārvalde” maksas pakalpojuma cenrāža 
apstiprināšanu 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Jānis Dainis 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
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1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu ar izmaiņām uz domes sēdi; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

12.§ 

Par finansiālu atbalstu dalībai Pasaules čempionātā 

 
Ziņo: Rihards Zalte 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegtā lēmuma projekta I variantu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

13.§ 

1.PAPILDU JAUTĀJUMS 
Par Valmieras Dizaina un mākslas vidusskolas pieaugušo neformālās izglītības kursu 

izmaksu apstiprināšanu 

 
Ziņo: Sandra Purmale  
 
Izsakās: Sanita Bukova, Andris Klepers 
 
Atklāti balsojot: ar 7 balsīm “Par” (Andrejs Gluhovs, Andris Klepers, Guna Ķibere, Jānis Dainis, Jānis 
Olmanis, Marika Grūsle, Uldis Jansons), "Pret" – nav, "Atturas" – nav, Izglītības, kultūras un sporta 
komiteja nolemj: 
 
1. atbalstīt iesniegto lēmuma projektu; 
2. lēmuma projekts lietā Nr.1.2; 
3. lēmuma projektu iesniegt izskatīšanai domes sēdē. 
 
 

14.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 
Par Naukšēnu muižas nomu 

 
Ziņo: Didzis Čākurs 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume 
 
Komiteja pieņem jautājumu zināšanai. 
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15.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 
Memoriāls Valmierā 

 
Ziņo: Zanda Lapsa 
 
Izsakās: Jānis Baiks, Edvīns Straume 
 
Komiteja atbalsta iniciatīvu, pieņem jautājumu zināšanai. 
 
 

16.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 
Ielu nosaukumi 

 
Ziņo: Evija Voitkāne 
 
Izsakās: Andris Klepers, Edvīns Straume 
 
Sēdei pievienojas Jānis Upenieks, Mareks Bērziņš, Vugars Ecmanis. 
 
Evija Voitkāne aicina deputātus apsvērt un pieteikties komisijai jaunu  
 
Komiteja pieņem jautājumu zināšanai. 
 
 

17.§ 

INFORMATĪVS JAUTĀJUMS 
Terapeitiskās skolas izveide Naukšēnos 

 
Ziņo: Inguna Roga-Saulīte 
 
Izsakās: Andris Klepers, Nils Konstantinovs, Jānis Baiks, Iveta Pāže, Aira Jēkabsone 
 
Aicina deputātus pēc iespējas ātrāk pieņemt lēmumu par telpām, lai varētu projektu virzīt tālāk un 
septembrī nodrošināt izglītības iestādi, uz kuru gaida seši bērni. 
 
Domes priekšsēdētājs informē, ka lēmuma projekts par šo jautājumu tiks sagatavots un virzīts uz 
marta domes sēdi. 
 
 
Komiteja pieņem jautājumu zināšanai. 
 
 
Sēdi slēdz plkst. 10.56 
 
 
Sēdes vadītājs  Andris Klepers 
 
 

 
Sēdes protokolētāja  Zane Dreija 

 


